

高度關注物質(SVHC)符合性聲明(REACH)

Declaration of Substances of Very High Concern (SVHC)

Compliance with REACH directive

上銀科技股份有限公司(以下簡稱發行人)特此證明：發行人提供給貴公司之相關產品(滾珠螺桿、線性滑軌、交叉滾柱軸承、軸承座、諧波減速機、單軸機器人)，均符合歐盟法規(EC) No 1907/2006 化學品註冊、評估、授權和限制(REACH)之規定且不含含有超過法規所列出 223 項高度關注物質(SVHC)適用的限值。

HIWIN TECHNOLOGIES CORP. (hereinafter referred to as “Issuer”) is hereby to certify that related products (Ballscrew、Linear Guideway、Crossed Roller Bearing、Support Unit、DATORKER® Robot Reducer、Single axis robot) delivered to your company directly or indirectly by issuer conform to meet the requirements of Regulation (EC) No 1907/2006 of the European Parliament and of the Council concerning the Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals (Reach) and 223 Substances of Very High Concern (SVHC) listed under regulation are in accordance with regulated limits.

223 項高度關注物質(SVHC)候選清單，於 2022 年 1 月 17 日公告(見以下連結)
Candidate-list-table of 223 Substances of Very High Concern (SVHC) can be viewed at <https://echa.europa.eu/candidate-list-table>, last updated on 17 Jan. 2022.

Issuer's Name : HIWIN TECHNOLOGIES CORP.

Issuer's Add. : No. 7, Jingke Road, Taichung Precision Machinery Park, Taichung 40852, Taiwan

Issuer's Tel. : +886-4-23594510

Issuer's Fax : +886-4-23594420



25 March. 2022